

berlin places

They're often small and difficult to find, or have no permanent home at all. Their life expectancy is not very high, and their means of existence based almost solely on their creators' idealism: off spaces. Without them, Berlin's art scene would certainly be far less vivid.

Sie sind oft klein oder schwierig zu finden, oder gleich ganz ohne feste Bleibe, haben meist keine hohe Lebenserwartung, und ihre Existenzgrundlage ist einzig der Idealismus ihrer Macher: Offspaces. Ohne sie wäre Berlins Kunstszene um einiges ärmer.



Photo © Program Space.

Occupying a former Russian Hotel, this project space focuses on a more artistic approach to architecture. It provides exhibition, but also working space for artists, architects, critics and curators in order to explore current movements in architectural design.

In einem ehemaligen russischen Hotel widmet sich Program der Untersuchung aktueller architektonischer Tendenzen aus künstlerischer Sicht. Außerdem gibt es ein Residency-Programm für Künstler, Architekten und Kuratoren.

PROGRAM SPACE, Invalidenstr. 115, Tue-Sat 2-7 pm, www.programonline.de